
Bestyrelsesmøde Perlen 29-09-2021 
 

Tilstede Kim-Morten-Niclas-Rasmus-Stefan 

Formanden DSF lancerer et nyt medlemssystem pr.1/10. som gerne skulle 

lette medlemsregistrering og lign. for de enkelte klubber. 
Vi afventer yderlig info fra forbundet. 
Der blev afholdt et arrangement for de frivillige i klubben, på 

Bone´s, med støtte fra Hernings kommunes genstartspulje. 

Økonomi Vi ligger lidt under budget ift. kontingent indtægter, men vi har 

heller ikke brugt så meget, som der har været budgetteret med. 
Så det ser meget fint ud.  

Vi er pt.97 medlemmer. 

Udvalg  

Rugby/Fridykning Fridykningen er i gang med den lille gruppe, som har været med 
fra starten. 

Junior Der skulle meget gerne komme et snorkeldykkerinstruktør-
kursus, der er dog ikke kommet en dato endnu.  

Klubhus Der er kommet nye borde og stole i klublokalet.  

Både Intet nyt.  

Sponsorudvalg Intet nyt. 

Turudvalg Der er pt. en tur til Kreidesee.  

Der er desuden oprettet ture til ”Divers night” og en tur til 
Ærøsundfærgen, af div. medlemmer. 

Materiel Der har været en fejl ifm. vores flaskeleje hos AGA. Den fejl er 
nu rettet, og vi sparer nu penge på lejen. 

Der udfærdiges retningslinjer for bestilling af gasser til klubben, 
samt bestilling til brug på klubture/privat flaskeleje.   

Hjemmeside Intet nyt 

Næste møde 8/12 -´21, 18:30 

Eventuelt  

 


